
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 6. 11. 2013 

zasadacia miestnosť č. d. 219, MsÚ, Radlinského 2751/1, Malacky 

v čase od 19:00 do 21:15 h 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská; 

podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla; 

členovia komisie – Rozália Habová, Eva Režná, Bc. Andrej Hujsa; 

tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD.. 

Ospravedlnení: Bc. Kamil Ftáčnik, Mgr. Martin Macejka, Lívia Spustová Dis. art.. 

 

Hostia: Mgr. Jana Zetková, riaditeľka MCK. 

 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. V úvode 
zasadnutia oboznámila členov komisie zo žiadosťou o zrušenie členstva v komisii, ktorú obdržala 
od Bc. Kamila Ftáčnika. Členovia komisie zobrali túto žiadosť na vedomie. 
 
V úvode zasadnutia bol schválený nasledovný program: 
 
PROGRAM 

1) Finančný rozpočet MCK. Mgr. J. Zetková 

2) Návrh VZN o určení názvov ulíc na území mesta Malacky – Z98/2013. 

3) Návrh na zmenu formy predkladania materiálov na rokovanie komisií a mestského  

     zastupiteľstva – Z107/2013. 

4) Vyhodnotenie zbierky v rámci akcie "Jablkové hodovanie 2013". 

5) Rôzne. 

Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 1. 
K tomuto bodu bola prizvaná riaditeľka Mestského centra kultúry v Malackách (MCK),         
Mgr. Jana Zetková, ktorú predsedníčka komisie požiadala o predloženie správy o financovaní 
MCK. Dôvodom tejto žiadosti bola snaha o spoluprácu v hľadaní finančných zdrojov na podporu 
rozvoja kultúry. Pani riaditeľka zodpovedala členom komisie na všetky otázky ohľadom 
financovania organizácie. Niektorých členov komisie zaujala najmä vysoká položka z rozpočtu 
organizácie, ktorá je určená na poplatky za energie. Za túto skutočnosť, podľa riaditeľky MCK, 



môže aj zlý technický stav budov, ktoré má organizácia v správe. Najkritickejším je Spoločenský 
dom, v ktorom má MCK prenajaté priestory a o náklady na prevádzku sa delí s Mestom Malacky. 
V diskusii o zlom technickom stave budovy sa členovia komisie zaoberali aj stavom sobášnej 
miestnosti, ktorá podľa nich už dávno stratila reprezentatívny charakter a nutne by potrebovala 
rekonštrukciu. 
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR navrhujú  vyčleniť financie z rozpočtu na rok 2014, ktoré 
by sa použili na obnovu kultúrno - spoločenských zariadení. 
 
Na záver Mgr. J. Zetková oboznámila členov komisie s programom pripravovaného podujatia – 
Adventné Malacky 2013. Členovia komisie diskutovali o rôznych alternatívach ktoré by sa dali v 
rámci tohto podujatia uskutočniť - zmena lokality, zmena programovej štruktúry (menej 
účinkujúcich a viac reprodukovanej hudby), výzdoba (zámockého parku, mesta), nákup 
jednotných stánkov, ktoré by sa mohli prenajímať čím by sa vrátila vstupná investícia atď. 
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR navrhujú aby získané finančné prostriedky za stánkový 
predaj počas mestských podujatí, boli účelovo viazané na zakúpenie jednotných panelových 
stánkov do inventáru mesta. 
 
K bodu 2. 
V tomto bode sa členovia komisie stručne oboznámili s návrhom VZN o určení názvov ulíc na 
území mesta Malacky. Predsedníčka komisie oboznámila členov komisie zo žiadosťou, ktorú 
obdržala od niekoľkých vlastníkov nehnuteľností na novovybudovanej ulici „Petra Straku“, 
v ktorej žiadajú aby sa novovzniknutá ulica označila ako „Tulipánová“. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie 
 
Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 3. 
V tomto bode sa členovia komisie sa venovali materiálu s návrhom na zmenu formy predkladania 
materiálov na rokovanie komisií a mestského zastupiteľstva. Členovia komisie sa prikláňajú 
k druhému návrhu riešenia, teda k zakúpeniu dvadsiatich kusov tabletov.  
 
Uznesenie: komisia KaCR berie predložený materiál na vedomie a súhlasí s odporúčaniami 
uvedenými v tomto materiáli. Zároveň však členovia komisie navrhujú o ponechanie formy 
predkladania materiálov na zasadnutie komisií MsZ  v pôvodnej podobe, tlačenej forme 
vybraných materiálov aspoň pre členov neposlancov. 
 
Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 4. 
V  tomto bode predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom komisie, ktorí pomohli 
s organizáciou podujatia „Jablkové hodovanie 2013“.  
Tajomníčka komisie oznámila členom výšku príspevku, ktorý sa podarilo vyzbierať v rámci tohto 
podujatia na zbierku na kaštieľ. Informovala členov komisie o tom, že bola podstatne nižšia ako 
v minulom roku i napriek tomu, že podstatnú časť tohto príspevku tvorila suma z dražby 



darovaných výrobkov, ktoré už druhým rokom poskytla na tento účel obyvateľka mesta, ktorá 
nechce byť menovaná. Členovia komisie sú toho názoru, že nakoľko sa z financiami uloženými 
v zbierke dlhšie nič nerobí, môže byť následkom toho znížený záujem o túto zbierku . 
 
Uznesenie: predsedníčka komisie žiada prednostu MsÚ aby na decembrové zasadnutie komisie 
vypracoval návrh niekoľkých variant využitia zbierky na kaštieľ. 
 
Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
K bodu 5. 
V tomto bode sa členovia komisie zamerali na spripomienkovanie a schválenie kroniky mesta 
z roku 2012, ktorú členom komisie v elektronickej podobe zaslal kronikár mesta a člen komisie 
Mgr. Martin Macejka. 
 
Uznesenie: členovia  komisie  KaCR nemajú pripomienky k materiálu - Kronike mesta 2012 
a schvaľujú ho. 
 
Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
Ďalej sa komisia zaoberala plánom aktivít Oddelenia marketingu  MsÚ, ktorý členom komisie 
vypracovala vedúca oddelenia Mgr. M. Janotová  na základe Uznesenia č. 22 zo zasadnutia MsZ 
zo dňa 16.2.2012, podľa ktorého má predkladať tento plán dvakrát ročne na prerokovanie komisii 
KaCR. Komisiu zaujala iniciatíva oddelenia presťahovať Turisticko-informačnú kanceláriu mesta 
do reprezentatívnejších a najmä väčších priestorov. Tajomníčka komisie oboznámila členov 
komisie s možnými alternatívami na ktorých oddelenie marketingu a vedenie mesta pracuje. 
 
Uznesenie: členovia komisie KaCR vyjadrujú podporné stanovisko k tejto iniciatíve 
a odporúčajú intenzívne sa tomu venovať a zároveň žiadajú, aby prednosta MSÚ informoval 
komisiu o podniknutých krokoch na zasadnutí najbližšej komisie . 
 
Hlasovali:                5 za                             0 proti                                 0 nevyjadril sa 
 
V závere zasadnutia komisie požiadala predsedníčka komisie členov o podanie návrhov na 
nového člena komisie za odstupujúceho Bc. Kamila Ftáčnika a vyzvala tajomníčku komisie aby 
požiadala vedúcu oddelenia o zverejnenie oznamu v mestských médiách, v ktorom komisia hľadá 
záujemcov o členstvo v komisii. 
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
.......................................................                                ...................................................... 
Ing. Ivana Nováková, PhD.                                     Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 
       tajomníčka komisie                                     predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 
 
 
Príloha: prezenčná listina 
V Malackách, 7. 11. 2013 


